

## FRÜHSTÜCKSAUSWAHL

### BLIXX FRÜHSTÜCK

*2 Brötchen, 1 Croissant, Butter oder Margarine, Wurst und Käse nach Wahl der Küche, Rührei, Speck, Nürnberger Würstchen*

### GUTEN MORGEN FRÜHSTÜCK

*2 Brötchen, Butter oder Margarine, Wurst und Käse nach Wahl der Küche, Räucherlachs, Joghurt, Obstsalat*

### FRANZÖSISCHES FRÜHSTÜCK

*2 Croissants, Butter oder Margarine, Philadelphia, Obstsalat*

### VEGETARISCHES FRÜHSTÜCK

*1 Brötchen, 1 Croissant, Butter oder Margarine, Philadelphia, Obstsalat, Joghurt*

---

*Zusätzlich stehen Ihnen auf dem Frühstücksbuffet verschiedene Cerealien, Marmeladen, Honig und Säfte zur freien Auswahl zur Verfügung.*

*Kaffee, Kaffeespezialitäten und Tee servieren wir Ihnen gerne am Tisch.*

## BREAKFAST RANGE

### BLIXX BREAKFAST

*2 rolls, 1 croissant, butter or margarine, cold cut and cheese according to the choice of the kitchen, scrambled egg, bacon, Nuremberger sausage*

### GOOD MORNING BREAKFAST

*2 rolls, butter or margarine, cold cut and cheese according to the choice of the kitchen, smoked salmon, yoghurt, fruit salad*

### FRENCH BREAKFAST

*2 croissants, butter or margarine, Philadelphia cream cheese, fruit salad*

### VEGETARIAN BREAKFAST

*1 roll, 1 croissant, butter or margarine, Philadelphia cream cheese, fruit salad, yoghurt*

---

*In addition, you may select from a variety of cereals, jams, honey and juices, which are available at the breakfast buffet.*

*We are pleased to serve you coffee, coffee specialities and tea at your table.*